
Zápis z jednání Finančního výboru (FV) ZMČ Brno – Líšeň 

 
 
Datum konání:   22.6.2020 18.00 hod. 
Místo konání:   ÚMČ Brno - Líšeň 
Přítomen/přítomna: L. Axmannová, B. Kubinková, J. Belcredi Knauer, M.Sadílek 
                                    Z. Stejskal, J. Talpa, Z. Matyáš, T. Hložánek, J. Drbal 
Omluven/omluvena: -  
Nepřítomen/nepřítomna: - 
Hosté:   1.místostarostka ing. Kremitovská, za ORF ing.Stehlík, p.Hakl 

 1) zahájení, schválení programu, volba ověřovatele 

Jednání zahájil předseda FV, přivítal všechny přítomné a konstatoval, že výbor je 
usnášeníschopný. Otevřel diskuzi k zaslanému návrhu programu jednání – nebylo 
připomínek. 

 
usnesení:  FV schvaluje následující program jednání: 

1. zahájení, schválení programu, volba ověřovatele 
2. Návrh na změnu Statutu města Brna ohledně příjmů, které město Brno postupuje do 

rozpočtů městských částí 
3. Harmonogram přípravy návrhu rozpočtu MČ Brno-Líšeň na rok 2021 
4. Žádost SK Líšeň o poskytnutí investiční dotace typu B z rozpočtu MČ Brno-Líšeň 
5. Žádost Judo Kata Brno o změnu struktury účelu neinvestiční dotace poskytnuté z 

rozpočtu MČ Brno-Líšeň na rok 2020 
6. Rozpočtová opatření č.09/2020 a č.10/2020 
7. Rozpočtová opatření č.11/2020 a č.12/2020 
8. Rozpočtové opatření č.13/2020, Změna rozpočtu peněžních fondů na rok 2020 č.1 
9. Rozpočtové opatření č.14/2020 
10. různé 

hlasováno:   9 pro, 0 proti, 0 zdržel se 
 

Volba ověřovatele – J. Drbal požádal o návrhy – navrhl ing. Bc.Axmannovou – nebyl další 

návrh, navržená souhlasí 

usnesení:  FV volí ing. Bc. Axmannovou za ověřovatele zápisu 
 
hlasováno:   8 pro, 0 proti, 0 zdržel se, 1 nehlasoval 
 

2) Návrh na změnu Statutu města Brna ohledně příjmů, které město Brno postupuje do 

rozpočtů městských částí 

Materiál stručně uvedl J. Drbal a otevřel diskuzi – dotazy M.Sadílka a J.Talpy zodpověděl 

ing.Stehlík 
 
hlasováno:   9 pro, 0 proti, 0 zdržel se  

3) Harmonogram přípravy návrhu rozpočtu MČ Brno-Líšeň na rok 2021 



 

Materiál stručně uvedl J. Drbal – nebyl žádný dotaz 

hlasováno:   9 pro, 0 proti, 0 zdržel se 
 

4) Žádost SK Líšeň o poskytnutí investiční dotace typu B z rozpočtu MČ Brno-Líšeň 

Materiál stručně uvedl J. Drbal a otevřel diskuzi.  

J.Talpa – navrhl pozvat na příští jednání p.Hladiše, nechat si předložit aktuální vizi rozvoje a 
financování – dané opakovaně diskutováno, nakonec konsenzuálně domluva  pozvat 

dotyčného a nechat ho představit vizi rozvoje a finanční plán 

Z.Stejskal – MČ dotuje subjekt nemalými finančními prostředky, otázka, zda tam nemá mít 

nějaký podíl, v oblasti občanského soužití začíná být problém, diskuze kolem mládežnické 

základny, žádoucí také řešit financování dalších let – reagovali pí 1.místostarostka a zástupci 

ORF 

T.Hložánek – jedná se o dobrou investici do infrastruktury 

Z.Matyáš – údajně existuje představa budování parkoviště v zahradě Orlovny 

 
hlasováno:   4 pro, 1 proti, 4 zdržel se usnesení nebylo přijato 
 

5) Žádost Judo Kata Brno o změnu struktury účelu neinvestiční dotace poskytnuté z 

rozpočtu MČ Brno-Líšeň na rok 2020 

Materiál stručně uvedl J. Drbal a otevřel diskuzi.  

Z.Stejskal – bylo by žádoucí znát informaci, o kolik kimon se má jednat – požádán ing.Stehlík 

zajistit danou informaci na jednání ZMČ 

hlasováno:   9 pro, 0 proti, 0 zdržel se  

6) Rozpočtová opatření č.09/2020 a č.10/2020 

Materiál stručně uvedl J. Drbal a otevřel diskuzi, dočasně se vzdálil J.Talpa.  

hlasováno:   8 pro, 0 proti, 0 zdržel se  
 

7) Rozpočtová opatření č.11/2020 a č.12/2020 

Materiál stručně uvedl J. Drbal, příchod J.Talpa – nebyl žádný dotaz 

hlasováno:   9 pro, 0 proti, 0 zdržel se  
 



8) Rozpočtové opatření č.13/2020, Změna rozpočtu peněžních fondů na rok 2020 č.1 

Materiál stručně uvedl J. Drbal a otevřel diskuzi: 

J.Drbal – dotaz o kolik navýšeno penzijní pojištění – zodpověděl ing.Stehlík – z 500 na 600,-
Kč 

J.Belcredi Knauer, Z.Stejskal – důvod navýšení parku Houbalova – ing.Stehlík, p.Hakl 

důvody neznají 

J.Drbal – návrh na oddělené hlasování 

Rozpočtové opatření č.13/2020 

hlasováno:   5 pro, 0 proti, 4 zdržel se 

Změna rozpočtu peněžních fondů na rok 2020 č.1 

hlasováno:   9 pro, 0 proti, 0 zdržel se  
  

9) Rozpočtové opatření č.14/2020 

hlasováno:   4 pro, 1 proti, 4 zdržel se usnesení nebylo přijato 
 
 
10) Různé  
 
J.Drbal – návrh termínů jednání FV ve 2.pololetí 2020 – v návaznosti na předpoklad termínů 
ZMČ navrhuje opět pondělky v týdnu jednání ZMČ: 14.9., 19.10., 23.11., 14.12.2020, a to 

vždy v 18:00 v zasedací místnosti 
- nikdo nemá námitek, konsenzuální souhlas 
 
J.Drbal – poděkoval za zaslané návrhy přehledů pro monitoring investičních akcí J.Talpovi a 

B.Kubinkové 
- Z.Stejskal – navrhl doplnit kolonku aktuální čerpání 
- nebylo připomínek, konsenzuálně shoda, doporučeno cestou předsedy FV předložit znovu 

k hlasování ZMČ předmětný bod z minulého zastupitelstva 
 
J.Drbal – informoval o zaslaném Podnětu k prošetření skutečnosti důvodně nasvědčujících 

spáchání přestupku ze Spolku pro kvalitní bydlení v Líšni, z.s. a otevřel diskuzi, která vyústila 
v následující závěr: 
- řešení samotného podnětu, zda byl či nebyl spáchán přestupek, není v kompetenci FV 
- otázka „hospodárnosti“, jak ji otevřel Z.Stejskal, je legitimní otázkou pro FV – domluva na 
postupu: vyžádat podklady od pí Dražanové (obdržela je v rámci interpelace), Z.Stejskal 
prostuduje a jako zpravodaj předloží na příští jednání FV, shoda, abychom žádali RMČ o 
předkládání důvodových zpráv materiálů týkajících se výjimky z Metodiky pro zadávání 

veřejných zakázek 
 
 

 



zapsal:  J. Drbal    ověřil: ing. Bc. Axmannová 


